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ALGEMENE LEDENVERGADERING VAN DE VERENIGING DEKKER WARMOND SQUASH, OPGERICHT 1 FEBRUARI 

1985, TE HOUDEN OP 30 DECEMBER 2023, 16:00 UUR OP LOCATIE VAN DEKKER WARMOND SQUASH, 
WARMOND 

 
Verslag 

 
 

Aanwezige leden: 
 

Aanwezige bestuursleden:  

▪ Kitty van der Stoep 
▪ Freddy Yeboah 
▪ Cees Brama 
▪ Peter Krul 
▪ Sandor Losecaat 
▪ Ton Creyton 
▪ Len Brama  

vanaf agendapunt 5f 

 

▪ Marije van der Jagt (Voorzitter) 
▪ Angela van der Geest (Peningmeester) tot 

agendapunt 5f 
▪ Joost Heack (Competitie 
▪ Rene Spaanderman (Communicatie) 
▪ Gerbrand Mijzen (Secretaris) 

Vertegenwoordigde afwezige leden:  
 

Afwezige bestuursleden: 

Geen Robin van der Zwan (Bestuurslid, Plv Voorzitter) 
 
 
 

 
1. Opening 

Marije opent de vergadering en dankt de aanwezigen voor hun komst.   

 

2. Agenda 

Op verzoek van Sandor wordt na agendapunt 7 agendapunt 8 . w.v.t.t.k. 
ingevoegd. Punt 9 is de sluiting 

Er zijn onvoldoende leden voor het quorum, waardoor de nieuwe concept- 
statuten nog niet kunnen worden vastgesteld. Wel kan worden besloten tot de 
verdere voorbereiding, onder punt 5e  

3. Verslag ALV 2022 

Gerbrand neemt het verslag van de vorige ALV met de deelnemers door. 
Punten met betrekking tot de financiele verantwoording worden onder punt 
4 besproken.  
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Het verslag wordt vastgesteld.  

 

4. Financieel jaaroverzicht  

2022 

Angela geeft aan dat het financiele jaar 2022 pas recent is afgesloten. De 
jaarverantwoording heeft na herhaaldelijke verzoeken vanuit het bestuur toch 
erg lang op zich laten wachten. Er is 8% afdracht van contributieinkomsten 
ontvangen, in totaal €3.500. Daarmee is er een positief resultaat van €1.800 
en €8.600 in kas.  

Peter merkt op dat dat geld besteed moet worden. Gerbrand is dat eens, het 
doel is niet geld verdienen, maar ontwikkeling van sportieve activiteiten van 
de verenigiging. Er hoeft geen (grote) financiele buffer aangehouden te 
worden.  

2023 

Het financiele jaar 2023 is nog niet afgerond. Er komen nog kosten uit het 
toernooi van vandaag (vlak voor de vergadering) en wellicht nog wat 
declaraties na. Ook moet er nog een jaaroverzicht van Dekker Warmond over 
2023 beschikbaar komen.  

2024 

De prognose voor komend jaar is min of meer gelijk aan de jaren 2022 en 
2023. De competitiebijdrage is dit jaar gestegen naar €250.  Het bestuur heeft 
daarnaast besloten tot een subsidie voor leden die voor het eerste 
deelnemen aan de competitie. Zij komen (als ze dat willen) in aanmerking 
voor vergoeding van de individuele competitiebijdrage in het eerste jaar. Er is 
nog geen bekendheid gegeven aan de regeleling en ook nog geen gebruik van 
gemaakt. (actie Bestuur) 

 
Overigens wordt opgemerkt dat de jaarcontributie squash van €220 laag is. 
(wordt overigens wel verhoogd, zie punt 7).  Lage contributie werkt 
drempelverlagend voor aangaan van een jaarabonnement en dempt de 
inkomsten (8%) voor de vereniging ook.  
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Kascontrolecommissie 

Er is een vacature binnen de kascontrolecommissie.  Sandor Losecaat biedt 
aan plaats te nemen, naast Brin Khalaf. Waarvoor dank namens het bestuur.  

Decharge 

De Vergadering verleent het bestuur decharge over 2023.  

 

5. Bestuurszaken 

 

(a) Samenstelling bestuur 

Marije licht toe; er is conform de (huidige) statuten een roulatieschema 
voor het bestuur opgesteld. Met het oog op continuiteit is het namelijk 
wenselijk dat er mensen instromen en uitstromen – en niet allemaal op 
hetzelfde moment.  

Gerbrand; Dat werkt ook drempelverlagend voor leden die toetreden tot 
het bestuur. Je komt in een ‘ingewerkt’ team terrecht en waarin je er niet 
ineens een heel jaar alleen voor staat.  

Ter vergadering wordt geen opvolger voor de rol van Rene gevonden. Dat 
is wel het doel voor 2024, zodat de gewenste roulatie plaats kan vinden.  

n.a.v. van dit laatste punt (geen opvolger onder de aanwezigen) merkt 
Freddy op dat het aantal aanwezigen op deze ALV  ook wel erg laag is. Het 
zou goed zijn dat het bestuur kijkt naar een (nog) gunstiger moment voor 
de ALV en/of de mogelijkheid vragen via een enquete uit te zetten. Dat 
gaat het bestuur onderzoeken. (Actie Bestuur) 

 

(b) Aanpasssing statuten 

Marije licht toe dat de statuten dateren uit de jaren 80 van de vorige eeuw 
en inhoudelijk sterk verouderd zijn. Zo is het tuchtrecht nog gekoppeld aan 
dat van de bond, is het niet bijgewerkt op de recente verplichting omtrent 
bestuurdersaansprakelijkheid. Meer wezenlijk is het lidmaatschap van de 
vereniging niet geregeld conform de reeele verhouding tussen Dekker 
Warmond (de club) en Dekker Warmond Squash (de vereniging). Ook is er 
geen basis voor een online Algemene Vergadering.  

Om de vereniging goed te besturen is onderhoud van de statuten volgens 
het bestuur wenselijk. Er wordt even gesproken over het belang voor de 
leden in relatie tot de kosten voor vaststelling door de notaris (schatting 
ca. €700). De mogelijkheid om lidmaatschap van de vereniging meer te 
expliciteren (naast het afsluiten van een abonnement bij Dekker 
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Warmond) is interessant. Het zou mogelijk worden trainers, ereleden, 
sponsors etc. als lid aan de vereniging te verbinden, zonder speelrecht – 
maar met inspraak, deelname aan toernooien en andere activiteiten. ). De 
leden zijn akkoord met het opstellen van een voorstel voor aanpassing van 
de statuten. Cees merkt op dat behandeling door dezelfde notaris die de 
Bond gebruikt, inderdaad tot aanbeveling strekt. Daarnaast merkt hij op 
dat de nieuwe statuten niet  moeten leiden tot verkleining van de 
hoeveelheid leden, want dat zou de afdracht (op basis van het aantal 
leden) vanuit Dekker Warmond aan de Vereniging raken. Waarvan akte.  

 

(c) Ledencommissie (LC) 

Gerbrand licht toe;  

Het bestuur wil graag de besluitvorming buiten de ALV  voorzien van 
betere afstemming en draagvlak bij de leden.  Het gaat dus om besluiten 
die het bestuur zelf neemt (niet aan de ALV voorlegt) maar graag met een 
brede vertegenwoordiging van de leden wil kunnen afstemmen.  

Het voorstel wordt aangenomen, met de opmerking (o.a. Cees, Peter) dat 
het van belang is dat het bestuur hierin geschikte mensen benadert, zodat 
een goede vertegenwoordiging daadwerkelijk ontstaat.  

Er wordt opgemerkt dat de eerder genoemde enquete / poll hierin ook 
een functie zou kunnen hebben. Het bestuur gaat met dit voorstel aan de 
slag (actie bestuur)   

 

(d) Toernooicommissie (TC)  

Gerbrand licht toe:  

Het bestuur heeft zich afgelopen jaar ingezet voor de organisatie van een 
reeeks toernooien en de wekelijkse clubavond. Het doel was om deze 
taken op te zetten en de ondersteuning (website, baanreversering, 
communicatie) te regelen die nodig is. Zowel de toernooien als (vooral) de 
clubavond zijn succesvol neergezet.  

De beschikbare inzet van Gerbrand en Robin is komend jaar (2024) minder. 
Het bestuur nodigt leden uit om plaats te nemen in de toernooicommissie 
en samen met het bestuur te bespreken welke toernooien (of -tjes) door de 
leden zelf georganiseerd zouden kunnen worden. Ondersteuning met raad 
en daad, communiatie via de website, etc. blijft beschikbaar. Zo blijft er 
komend jaar tijd over voor het oppakken van een aantal noodzakelijke 
bestuurstaken. (Baanonderhoud, Ledenadministratie, Statuten, 
Competitie, etc.).  

De Vergadering stemt in met het voorstel, met de volgende opmerkingen: 
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- Cees merkt op dat er binnende de vereniging al verschillende ‘clubjes’ 
zijn, die goed kunnen worden gebruikt om de leden hiervoor te 
bereiken; 

- Freddy merkt op dat het goed zal werken om mensen lowkey aan te 
spreken en te vragen dingen te organiseren. (lid maken van een TC is 
in die zin wat formeel, GM). Freddy: De organisatie door het bestuur is 
ook wat ‘gesloten’. Alles lijkt geregeld, waardoor andere leden zich 
niet snel uitgenodigd zullen voelen iets te doen.  

- Opnieuw wordt opgemerkt dat een poll kan worden gebruikt om de 
dialoog aan te gaan met andere leden van de vereniging. Wat 
verwacht je van je vereniging?  

NB.:  Voor de goede orde stelt het bestuur vast dat, indien er geen 
leden worden gevonden voor deze activiteiten, er komend jaar 
geen andere toernooien of speelavonden zullen worden 
georganiseerd dan de clubkamioenschappen.  

 

6. Bondszaken 

(a) Algmeen 

Marije licht toe: De Squash Bond Nederland heeft een bewogen jaar achter 
de rug en is geheel van samenstelling gewijzigd. Het plotseling 
terugtrekken van Dunlop als sponosor van de Regiotoer moet ook in deze 
context worden gezien. Gelukkig is het toernooi dit jaar toch onder de vlag 
van Regio Tour bij Dekker gehouden.  Dit was het eerste bondstoernooi in 
de nieuwe samenstelling en krijgt hopelijk een (jaarlijks) vervolg.  

(b) Competitie 

Dekker Warmond Squash is vorig jaar en dit jaar met  één team 
vertegenwoordigd in de bondscompetitie. Freddy merkt op dat het dames 
competitie-team wordt gemist en krijgt bijval. Gelukkis zijn de dames wel 
regelmatig op de baan bij Dekker te vinden.   

 

7. Dekker Warmond Squash  

(a) Algemeen 

Marije licht toe: Ook Dekker Warmond heeft wat personele wisselingen 
gehad. Er is in 2023 een administrtie medewerker (van belang voor de 
ledenadministratie) en een manager sportzaken (o.a. baanonderhoud, 
vertegenwoordiging richting de Bond) aangesteld. Beiden zijn in hetzelfde 
jaar weer uit dienst gegaan. Het bestuur blijft zich inspannen om op alle 
niveau’s in gesprek te zijn over zaken van verenigingsbelang.  
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Uit de gesprekken tussen het Bestuur en Dekker blijkt: De intentie van 
Dekker Warmond is om de squashbanen te handhaven. Suqash ‘hoort’ bij 
Dekker (dixit Caroline) en het ombouwen van squashbanen naar 
padelbanen is ook minder rendabel dan het omnouwen van bijvoorbeeld 
tennisbanen. Squash blijft dus onderdeel van het aanbod van 
sportfaciliteiten van Dekker Warmond.  
 
Dekker Warmond wil het abonnementsgeld gelijktrekken met Dekker 
Zoetermeer. Dat bedraagt volgens Peter €260 per jaar.  
(Gerbrand: Gelijktrekken met Zoetermeer is een bredere trend op andere 
onderwerpen zoals PlayTomic.) De aanwezige leden merken op dat dit 
goede gelegenheid biedt om aandacht et vragen voor het service-niveau;  
Immers als er hetzelfde wordt betaald als in Zoetermeer, zou het 
baanonderhoud, service en de sauna (Freddy) aan hetzelfde niveau 
moeten hebben. Het bestuur gaat zich hiervoor inzetten (actie bestuur).   
 
Ton merkt op dat er in het verleden extra geld werd gevraagd voor 
boeking op piekmomenten. Die ontwikkeling zien we nog niet terugkomen 
maar wie weet.  
 

(b) Baanonderhoud 

Marije: Het bestuur heeft een een inventarisatie uitegevoerd naar 
gewenste en noodzakelijk onderhoud aan de baan. Deze is in de vorm van 
een presentatie (tekst en foto’s) gedeeld met de (toenmalige) 
sportmanager. Zal worden opgepakt met de nieuwe sportmanager  
 
p.s.: Deze start per maart 2024 

(c) Reserveringssysteem + resultaten evaluatie 

Renee: Het reserveringssysteem PlayTomic is ingevoerd en geevalueerd. 
Het is gewaardeerd met een 7,4 (schaal van 1-10).  

Ton merkt op dat het ruimte mogelijkheden heeft om te reserveren 
(meerdere banen, tot maximaal twee uur). Overigens ook gebruik van de 
‘warmere’ banen 1-5. Vooralsnog zijn er bij het bestuur geen signalen van 
structureel verkeerd gebruik, overreservering, handdoekjesgedrag.   

8. Wat verder ter tafel komt 

Er komt verder niets ter tafel. 

9. Sluiting 
Marije houdt een rondvraag 
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- Freddy verzoekt of beschikbaarheid van de sauna kan worden 
meegenomen bij het gelijktrekken van het service-niveau met 
Zoetermeer. Dat zegt het bestuur toe; 

- Cees merkt op dat er een groepsapp zou kunnen worden gemaakt 
voor de spelers van de laddercompetitie. Goed idee, het bestuur gaat 
de uitvoerbaarheid bekijken. (We hebben in beginsel niet de 
telefoonnummers en ook niet de toestemming).   

 
Constaterende dat er verder geen gebruik wordt gemaakt van de rondvraag, 
toost Marije op het nieuwe jaar en sluit de Vergadering.  

 
 


